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60-841 Poznań ul. J. H. Dąbrowskiego 28A 

mailto: wielkopolska010@aa.org.pl 

 

Sprawozdanie 

ze spotkania Intergrupy AA Wielkopolska 

 

Spotkanie odbyło się 12 października 2024 o godz.11:00 w salce PIK, Poznań, JH 
Dąbrowskiego 28A.   

Prowadził Marek – Rzecznik Intergrupy. Przywitaliśmy się “Modlitwą o Pogodę 
Ducha”, następnie odczytano teksty 12 Tradycji i 12 Koncepcji AA. 

 

1. Sprawy bieżące: 

- Marek - Rzecznik Intergrupy poinformował, że Region AA Warta udzielił 
rekomendacji do organizacji w przyszłym roku Ogólnopolskich Warsztatów Informacji 
Publicznej. 

Stan finansów Regionu za ostatni miesiąc jest ujemny. 

Nie ma jeszcze całkowitego rozliczenia kosztów Zlotu. Wiadomo jednak, że wszystkie 
opłaty zostały dokonane. Informacja dotycząca ceny wynajmu obiektów targowych 
objęta jest tajemnicą handlową. 

We wrześniu odbyły się Ogólnopolskie Warsztaty dla Rzeczników. Uczestniczył 
w nich Marek, nasz rzecznik. Udział brało 50 przedstawicieli intergrup. 

Służby krajowe działają podobnie jak grupy AA, ale w szerszym zakresie. 

Podjęto temat organizacji warsztatów ogólnokrajowych. Czy z nich rezygnować? 
Warsztaty to miejsce dzielenia się doświadczeniami w zakresie działań. 

Sugeruje się, aby odchodzić od Karty Intergrupy na rzecz Poradnika dla Służb 
AA. 

Osoby wybierane do służb w Intergrupie powinny mieć większy staż abstynencki. 
Pozwala to na lepsze udźwignięcie powierzonych zadań. 

- Basia z-ca Rzecznika zrelacjonowała warsztaty 10 kroku, które odbyły się 28 
września w siedzibie PIK-u. Spikerem był Bogumił z Wrocławia. Frekwencja nie 
dopisała, ale wypowiedzi pokazały, że inicjatywa jest potrzebna. Następne odbędą się 
26 października o godz.11 w PIK-u. Dotyczyć będą 11 i 12 kroku. Spikerkę 
poprowadzą koledzy z grupy BALAST ze Śremu. SERDECZNIE ZAPRASZAMY. 

- Marek Rzecznik zwrócił uwagę na konieczność przekazywania przez 
mandatariuszy informacji o działaniach intergrupy. Potrzebne są warsztaty dla 
lepszego zrozumienia tradycji i zasad działania intergrup. 

- Paweł BALAST - brak jest otwartości na działanie, szczególnie wśród 
aowców z dłuższym stażem. 

- Ryszard Informacja Publiczna- potrzebne są warsztaty cykliczne: grupa AA 
gdzie to wszystko się zaczyna, mityng jest jedną, a nie jedyną formą niesienia 
posłania. 

- Piotr- ważne jest aby informacje były przekazywane pomiędzy Regionami, 
a później dalej na grupy. 
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- Na wniosek Rzecznika będzie utworzona grupa zadaniowa. W jej skład 
wchodzić będą: Marek, Piotr, Piotr N. Tomyśl. Zajmie się ona uaktywnianiem grup, 
które nie wykazują zainteresowania naszymi działaniami. Będą one informować 
o znaczeniu i zadaniach intergrupy. 

- W listopadzie odbędzie się 34. Zgromadzenie Regionu. W związku z tym 
wybrano reprezentantów. Są to osoby, które chcą podjąć się służb. Rekomendację 
otrzymali: Marek, Basia, Paweł, Aleksandra i Piotr. Koszty dojazdu pokrywa 
Intergrupa. 

- Marek- domy dla bezdomnych na Borówki i w Kobylepolu są zaopiekowane. 
W Kobylepolu cieniem łącznika jest Paweł. DPS w Śremie ma dużo osób 
niepełnosprawnych. Wszędzie przekazywana jest literatura. Do domu w Borówkach 
zostaną przekazane materiały (literatura, emblematy AA itp.) które zostały po grupie 
Józef, która przestała działać. Apel o przekazywanie takich materiałów do PIK-u. 

 

2. Wieśći z grup: 

- Łukasz: Grupa BRAMA spotyka się raz w tygodniu w czwartki o godzinie 19. 
Na grupę uczęszcza od 10 do 20 osób, w tym od 2 do 4 kobiet. Pracujemy na 
programie zdrowienia opartym na 12 Krokach Anonimowych alkoholików. Mamy 
aktywnych sponsorów. Uczęszczamy w spotkaniach zewnętrznych (Zakład Leczenia 
uzależnień w Charcicach, stowarzyszenie Monar w Rożnowicach, domy dla ludzi 
w kryzysie bezdomności ul. Borówki i Kobylepole), jak i na mityngach innych grup 
z okolicy. Jesteśmy wstępnie umówieni na kolejne spotkanie 26 października 
w ośrodku Monar Współpracujemy intensywnie z Grupą Mewa podejmując wspólnie 
działania w niesieniu posłania. 

- Marcin: Grupa MEWA spotyka się raz w tygodniu w poniedziałek o godzinie 
19:00. Mityng odbywa się w formie hybrydowej stacjonarnie i online przez aplikację 
Skype. Można wejść na nią bez podawania imienia, nazwiska. Na online bywa od 
trzech do 10 osób. Grupa liczy około 30 osób w ostatnim czasie na mityng trafiło wiele 
nowych osób; część z nich przychodzi nadal. Grupa funkcjonuje bardzo dobrze. 
Niesiemy posłanie do różnych miejsc: Charcice Cibórz Rożnowice, domy dla 
bezdomnych: Gniezno, Borówki, Kobylepole. W grupie jest kilku sponsorów którzy 
dzielą się swoim doświadczeniem w 12 Krokach poprzez sponsorowanie. Grupa nie 
ma trudności finansowych kapelusz przekazujemy albo na niesienie posłania na 
zakup literatury lub poprzez darowizny na intergrupę. Kilku członków naszej grupy 
bierze czynny udział również w życiu i działalności Intergrupy Wielkopolska. Brakuje 
natomiast osoby sponsorującej w tradycjach. 

- Piotr: DETOKS /niedzielny/. Grupa stabilna, samowystarczalna z małą 
frekwencją 3-5 osób. Grupa działa na zasadzie dyżurów, nikt nie odejdzie bez 
pomocy i wsparcia, informuje również o innych mityngach w regionie. 

- Iza: ELEUSIS - przypomnienie o rocznicy grupy. 

- Piotr: STER- grupa działa bez zmian, przychodzą bezdomni. 

- Piotr: Grodzisk Wlkp.- JADWIGA i PONIEDZIAŁKOWA są stabilne. Grupa 
ANIOŁ STRÓŻ zakończyła działalność. Literatura wróci do PIK-u, aby można było 
przekazać ją do ośrodków, które obejmujemy opieką. 

- Ewa: ELEUTERIA - brak zainteresowania niesieniem pomocy na zewnątrz. 

- Mariola: EXODUS Oborniki - w związku z zapotrzebowaniem utworzono 
grupę terapeutyczną /nie AA/ dla kobiet. 

- Marek: BALAST Śrem - grupa prowadzi stolik kolportera, nowicjusze 
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otrzymują pakiet startowy. 

- Bogdan: LUSTRO -ma stały trzon uczestników. 

- Rafał: MAGMA 6 Sołacz -grupy stabilne, brak zainteresowania działaniem na 
zewnątrz. 

- Jan: NOWA  VITA Czempiń - obchodzono 30 rocznice trzeźwości kolegi. 

- Witek: PRZYJACIELE BILA W Wolsztyn - działają w formie dyżuru, ale 
mityngi odbywają się. 

- Basia: AVANTI - nowi są zaopiekowani, nie ma zainteresowania niesieniem 
posłania na zewnątrz. 

- Józek: NA GŁÓWNEJ - forma dyżurowa, Świt Kostrzyn-kontakty z innymi 
grupami. 

 

3. Sprawozdania służebnych: 

- Witek skarbnik - finanse stabilne. 

- Marek Rzecznik - zauważył, że kontakt z osobami zainteresowanymi 
współpracą jest łatwiejszy, gdy występuje jako nasz przedstawiciel. 

- Basia Zastępca Rzecznika - skupia się na organizacji warsztatów. 

- Sławek - informacje są przekazywane na bieżąco. 

- Marcin – kolporter: W minionym okresie jako kolporter IW skupiłem się na 
realizacji zadań związanych z dystrybucją literatury AA oraz materiałów 
informacyjnych, które mają na celu wspieranie uczestników we wspólnej drodze ku 
trzeźwości.  

W ramach działań: Dystrybucja materiałów. Udało się sprzedać kilka książek, 
broszur i ulotek na spotkaniu IW, w Charcicach, w grupach lub na Warsztatach 
Kroków. Dzięki temu osoby nowe w naszej wspólnocie miały możliwość lepszego 
poznania Programu AA.  

Utrzymanie zapasów: Na bieżąco monitorowałem stan literatury dostępnej dla 
członków naszej intergrupy i złożyłem odpowiednie zamówienia, aby utrzymać 
ciągłość w dostępie do niezbędnych materiałów. Zakupiono 12 szt. WK w twardej 
oprawie i 10 szt. 12/12, plus sprzedane pozycje. Wykupione archiwalne egzemplarze 
zostawiono w PIK do pobrania.  

Współpraca z innymi grupami: W ramach działań kolporterskich miałem okazję 
nawiązać kontakt z innymi kolporterami i grupami AA, co pozwoliło na wymianę 
doświadczeń i wiedzy na temat skuteczniejszego udostępniania literatury. 

Informowanie intergrupy: Regularnie przekazywałem informacje o dostępności 
materiałów, a także informowałem o wszelkich zmianach w polityce kolporterskiej AA, 
które mogły mieć wpływ na działalność intergrupy.  

Podsumowując: okres ten był czasem pracy na rzecz szerzenia posłania AA 
poprzez kolportaż literatury, co przyniosło korzyści zarówno nowym, jak i długoletnim 
członkom naszej wspólnoty. 

- Ryszard - Informacja Publiczna. Potrzebni są ludzie do współpracy 
z zespołem. Zwrócił uwagę na konieczność przepływu informacji. Regionalne 
Warsztaty Informacji Publicznej odbędą się 23 listopada w Poznaniu, ul. Skotarska 
120 /salka grup Młodzi Odpowiedzialni, Język Serca/ ZAPRASZAMY SERDECZNIE! 

Spotkania informacyjne dla profesjonalistów odbędą się 12 listopada w Tarnowie 
Podgórnym, a 18 listopada w Rokietnicy. Każdy może wziąć udział w spotkaniach 
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Zespołu Informacji Publicznej jako obserwator. 

Zespół otrzymał rekomendację Rady Regionu do organizacji w roku 2025 
Warsztatów Ogólnopolskich. W związku z tym potrzebni są chętni do zespołu 
organizacyjnego 

- Józek - Łącznik z Zakładami Karnymi-na Nowosolską przychodzi coraz 
więcej osób Pracują na programie, raz w miesiącu odbywa się spikerka. 
W Pobiedziskach przychodzi mało osób, ale lista przychodzących z zewnątrz jest 
obsadzona. 

- Iza - Sekretarz - podziękowania za wieści z grup. Utrzymuje kontakt ze 
służebnymi. 

 

4. Wolne wnioski i głosy: 

- Witek otrzymał zielone światło do rozmów w sprawie umieszczenia informacji 
o AA w autobusach w gminie Kleszczewo. 

Są również prowadzone rozmowy o umieszczeniu informacji w autobusach 
w Kostrzynie. 

TPBUS w dalszym ciągu wozi nasze plakaty /dzięki Piotrowi/. 

Rozmowy w tej sprawie z MPK Poznań prowadzone będą wraz z Intergrupą 
Dolina Warty 

 

5. Zakończenie spotkania 

Spotkanie zakończyliśmy deklaracją odpowiedzialności. 

Następne odbędzie się 9 listopada o godz.11:00 w siedzibie PIK-u, Poznań, 

Dąbrowskiego 28A. 

 


